
Sessió: 31 Data: 16 de setembre de 2021 Horari: de 19  h a 21  h Lloc: El Teler -

Ateneu Coma Cros

Assistents: Francesc Martínez, Lluís Puigdemont (Fundació SERGI), Mostafà Shaimi

(Afa La Farga), Natàlia Nadal (Escola La Farga), Jordi Palomeras (Escola Gegant del

Rec), Glòria Fàbrega, Pere Serrat, Paula Juncà, Èlia Llinàs (Afa Ins Salvador Sunyer)

Gimcana adreçada als centres educatius

L’activitat que vam proposar i dissenyar de gimcana adreçada al professorat de

primària i secundària de Salt es va vehicular a través del Grup de Treball “Salt vila

educadora i acollidora”. Finalment, a finals del curs passat 20/21 hi va haver dos

centres que la van realitzar: l’escola Mas Masó i l’Institut Salvador Sunyer (que van

realitzar l’activitat en horari de matins).

Aquest curs 21/22 ja han confirmat que es farà a l’escola El Gegant del Rec i a La

Farga, i Mas Masó. La resta de centres se suposa que també la faran ja que forma

part d’un curs de formació que inclou la xerrada d’inici de curs, jornada on es donen a

conèixer recursos i serveis de Salt i la gimcana. Pel professorat que faci totes les

activitats, es convalidarà i per tant tindran títol (es va acordar així per incentivar la

participació).

Des de l’Ajuntament ens envien les valoracions dels dos centres per incorporar

millores. Els comentaris rebuts es poden resumir en:

● cal fixar el temps de realització en dues hores i mitja (les dues hores que

havíem previst no són suficients)

● cal fer l’activitat en horari de tarda per tal de poder fer-la correctament (en

horari de matins no és el mateix)

● es podria incloure algun espai verd i/o parc. Acordem incloure en el recorregut

el Parc Monar.

Acordem traslladar a l’Ajuntament que aquest tres punts s’incorporin o es remarquin

més (l’horari de tardes ja estava estipulat d’entrada).

Des d’un dels centres es demana que s’inclogui un plànol de la ciutat, cosa que

inicialment estava prevista però finalment no es va fer (s’havia previst donar disseny al
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material i editar una mena de carpeta amb un mapa desplegable; es va tirar enrere per

no disposar de pressupost per part de l’Ajuntament).

Acordem que la Paula traslladarà a l’ajuntament els canvis, i demanarà que el retorn

que ens interessa saber dels centres són els comentaris i valoracions que facin a la

sessió de reflexió i debat. Caldria saber els seus comentaris per assegurar-nos que

complim l’objectiu de l’activitat (un canvi de mirada envers Salt). Cal recordar que el

material que vam preparar inclou un guió amb propostes de preguntes per fomentar el

debat.

Constitució com a associació

Estatuts: la Dolors va fer proposta d’Estatuts, i alguns de nosaltres hi vam fer

aportacions. Es poden consultar aquí:

https://docs.google.com/document/d/1bidgkmDCXtd-KrZi290z6krUrga6mpTF/edit

Acordem deixar fins a mitjans d’octubre per revisar el text dels Estatuts, i a la propera

assemblea d’octubre, els donarem per bons i els aprovarem.

Càrrecs: a la propera assemblea establirem els càrrecs (presidència, secretaria i

tresoreria) i els vocals per tal de formalitzar l’associació.

Campanya segregació 2021

Exposem les idees bàsiques de la campanya i en quin punt ens trobem. Sorgeixen

noves propostes per incorporar.

Acordem reunir-nos per treballar exclusivament la campanya el dijous 23 de setembre

a les 19h al Teler de l’Ateneu.

Grup de Treball Condicions d’Escolarització (Consell Escolar Municipal)

Finalment s’ha acordat, des de l’Ajuntament, que serà aquest grup de treball el que

abordarà la segregació escolar.

L’Ajuntament ha elaborat un informe amb dades i informacions sobre segregació

escolar a Salt a partir de les diverses reunions que s’han dut a terme entre abril i juliol,

a les quals diferents membres de Salt’Educa hi han participat. En aquest document es

parla d’accions per a la Des-segregació del municipi, accions que es volen tirar

endavant des d’aquest mateix curs i amb l’objectiu que el 2025 tots els centres

educatius de Salt representin la composició social del municipi.
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Se’ns convoca a nova reunió el proper 7 d’octubre en línia. Creiem que és millor

presencial, i així ho comunicarem. Com també demanarem incrementar el nombre de

trobades i el ritme de treball si volem aconseguir resultats.

Dies abans del 7, ens trobarem per preparar la reunió.

En relació a l’Ajuntament, recuperem la idea que havia sorgit de demanar una reunió

amb alcaldia. L’Èlia fa la petició des del correu de Salt’Educa.

Altres temes

Des de l’escola i l’Afa La Farga, fa temps que estan intentant solucionar el tema del

menú halal (la no existència de menú halal; l’empresa el que ofereix és un menú sense

carn en comptes d’un menú halal). No han trobat solucions ni des del Consell

Comarcal ni des de l’Ajuntament. Informem que si no tenen respostes en breu,

convocaran mobilitzacions, a les quals ens sumarem.

PROPERA ASSEMBLEA (exclusiva per treballar la “campanya segregació 2021”)

Dijous 23 de setembre, 19h

El Teler - Ateneu Coma Cros
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